



**DISCONNECT POWER AT SERVICE ENTRANCE BEFORE CLEANING OR SERVICING.** This device complies with Part 15 of the FCC Rules and RSS-247 of Canada. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

**COUPEZ L'ALIMENTATION AU PANNEAU ÉLECTRIQUE AVANT LES TRAVAUX DE NETTOYAGE OU D'ENTRETIEN.** Cet appareil est conforme aux normes énoncées à la section 15 des règlements de la FCC et RSS-247 du Canada. Son fonctionnement est assujéti aux conditions suivantes: (1) l'appareil ne doit pas provoquer d'interférences gênantes, et (2) il doit tolérer les interférences reçues, notamment celles susceptibles de provoquer un fonctionnement non souhaité.

FCC ID: 2ADLL-1108952 IC: 2143B-1108952

MODEL	VOLTS	Hz	AMPS	WATTS
1108952	120	60	0.5	28

DATE CODE  
CODE DE DATE



Broan-Nutone LLC  
926 West State Street  
Hartford, WI 53027

Class 2 Power Supply  
1108953B

Note: This would be a plastic label with a permanent adhesive.